
PROTOKOLL 

Styrelsemöte i Papegojans Samfällighetsförening 2017-08-28 

 

 

Närvarande;  

A: Ej närvarande 

B: Ej närvarande 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Magnus Delle 

E: Thorsten Thorstensson 

F: Ej närvarande 

G: Mille Cavadrovski 

H: Ewon Wall 

 

 

Föregående protokoll 

Under AVFUKTARE är det Länga F som fått ny lucka och inte Länga E. 

 

Ekonomi 

Ekonomin är under kontroll. Hittills har inga utgifter enligt Underhålls-och 

Förnyelseplanen betalats. 

 

Avfuktare 

Anticimex har frågat efter lämpligt datum för service. Robert kontaktar dem. 

Vid servicen skall vi försöka få teknikern att inspektera om alla ventiler är täta 

eftersom möss verkar ha gnagt på tätningsmassan.  

Vid Höststädningen skall vi inspektera att alla ventiler har hela yttre skyddsnät. 

Luckor i rostfritt är nu installerade; även Länga C fick en ny lucka. 

 

Miljöhuset 

En fristående konsult har inspekterat vårt Miljöhus angående läckaget och 

skrivit en rapport med förslag till lämpliga åtgärder. Bertil Stridh jagar 

byggherren för att få dessa åtgärder genomförda inom ramen för garantin. 

Ingen visste säkert om några avfallskärl hade blivit tvättade men för 

pappersavfall har vi fått nya kärl. Thorsten kontrollerar med Tekniska 

Förvaltningen vad som har genomförts och vad vi kommer att debiteras för. 

 

Utredning kring införandet av Fiber 

Arbetsgruppen har kommit fram till ett förslag om fiberleverantör och betalning 

för att undvika en stor engångskostnad. Förslaget har skickats ut till respektive 

Längarepresentant som underlag för ett Längamöte. Från detta möte vill vi i 

Styrelsen veta hur många fastighetsägare som är beredda att investera i fiber 

inför framtiden även om man inte har något behov just nu. 



Inför nästa Styrelsemöte (se nedan) skall svaren sammanställas som underlag för 

beslut om en extrastämma är meningsfull att sammankalla för ett formellt beslut 

om införande av fiber. Som alltid gäller majoritetsbeslut i en Samfällighets-

förening. 

 

Övrigt 

* Offerten från en entreprenör för byte av vattenavstängningsventiler är 35 %  

   över budgeterat belopp. Vi väntar på ytterligare en offert. Om inte den är inom 

   budget tvingas vi begränsa antalet ventiler som byts i år. 

   Dessutom ligger några ventiler så att staket och häck måste tas bort vilket får  

   diskuteras med respektive fastighetsägare. 

* Från Länga D har inkommit rapport att handtaget på gräsklipparen är av och 

   att trimmern inte går att starta. Thorsten skall undersöka om felen kan  

   avhjälpas eller vi måste köpa en ny gräsklippare och lämna trimmern för  

   service. 

* Inga ytterligare rapporter om läckage i garagetaken har kommit till Styrelsens 

   kännedom. 

 

Styrelsemöte 

Nästa ordinarie styrelsemöte är den 25 september kl. 19, i hus 90. 

 

 

 

Protokollförare;  Justeras av; 

 

 

 

Ewon Wall   Thorsten Thorstensson 
 


